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Yttrande angående – yrkande från C om 
näridrottsplats i Säve 

 

Vi ser positivt på fler idrottsytor och idrottsanläggningar runt om i vår stad. Att skapa 

förutsättningar för rörelse och aktivitet bland göteborgare generellt, men inte minst bland 

barn och unga, skulle onekligen leda till folkhälsovinster på både kort och lång sikt. 

Däremot är det viktigt att utbyggnaden av idrotts- och föreningslivets infrastruktur inte 

sker fragmentariskt. Som påtalas i tjänsteutlåtandet avseende Lokalbehovsplanen är 

välgrundade behovsanalyser viktiga för en strategisk och ansvarsfull hantering.   

Lokalbehovsplanen resonerar visserligen kring andra former av idrottsanläggningar som 

bygger på mer innovativa tankar och där anläggningarna fungerar som sociala 

mötesplatser med rörelseglädje som ledord. Vi är öppna för fler sådana inslag i 

stadsmiljön. Vi menar dock att konceptet näridrottsplats behöver analyseras ytterligare. 

Därutöver råder oklarheter kring placeringen specifikt i Säve, inte minst relativt andra 

områdens behov. Vidare kan vi konstatera att det inte finns några avsatta medel för den 

föreslagna investeringen varvid man antingen får adressera vilket projekt som får stå 

tillbaka till förmån för en näridrottsplats i Säve, eller så får frågan hänskjutas till stadens 

budgetprocess – vilket i vår mening är den rimliga hanteringen i detta fall.  

Sammanfattningsvis ser vi inte i nuläget tillräckliga skäl för att bifalla initiativet från 

Centerpartiet och kommer därför att avslå yrkandet.  
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